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Aanwezig : Theo van der Meijden (voorzitter)(tot punt 8) 
  : Raymond Robinson (penningmeester) 
  : Pieter van Noord (voorzitter)(vanaf punt 8) 
  : Barend de Graaff (secretaris)(vanaf punt 8) 
  : Rens Plandsoen (lid)(vanaf punt 8) 
  : 72 leden 
Notulen : Marloes Gebuijs (office manager) 
 
Afwezig (mk) : 25 leden 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
Een speciaal welkom is er voor de Leden van Verdienste die vanavond aanwezig zijn: Elly de Regt en 
Michiel Louman.  
Hij vraagt een moment stilte ter nagedachtenis aan de overleden leden Willem Jacobs, Roland 
Dijkgraaf en Truce Smits.  
Hij maakt zich ook zorgen om enkele ernstig zieke leden, met name Jaap Kats, tot voor kort nog lid van 
het bestuur. Het bestuur wenst hem sterkte.  
 
2. Mededelingen Bestuur 
De vereniging heeft veel leden op leeftijd. Dat is te merken aan de opzeggingen, waar velen aangeven 
niet meer fysiek in staat zijn om te golfen. Dit jaar heeft de vereniging te maken met een achteruitgang 
in ledenaantal van meer dan 40 leden.  
 
Theo van der Meijden vertelt ruim 2 jaar geleden door het oude bestuur te zijn gevraagd om de 
vereniging te leiden. Hij heeft de vereniging goed leren kennen en het is een stuk van zijn leven 
geworden. Het was een eer om voorzitter van deze vereniging te zijn en hij heeft altijd zijn uiterste 
best gedaan voor de club en de leden.  
Hij zal het nieuwe bestuur graag nog een actielijst doorgeven met punten die zeker een vervolg moeten 
krijgen.  
O.a. de uitkomst van de ledenraadpleging in de vorm van het Batouwe Café zal aandacht moeten 
krijgen. Daarnaast wordt met de enquêtes van Players 1st een continue tevredenheidsmeting onder 
de leden gedaan.  
 
Theo realiseert zich niet altijd aandacht voor de sentimenten van de leden van de Kleine Baan te 
hebben gehad. Gelukkig is er de afgelopen periode veel door de BV aan de KB gedaan.  
Voor De Batouwe is de nieuwe hoofdgreenkeeper, Jannes Landkroon, een gouden greep. Jannes is een 
echte vakman.  
De invulling van de functie van nieuwe headpro is nog niet afgerond en staat even geparkeerd tot de 
opvolging van de functie van Alexander de Vries duidelijk is.  
Hij vindt het jammer dat Alexander vertrekt naar Sybrook, maar wenst hem daar alle succes! Hij 
bedankt Alexander nog voor de waardevolle bijdragen aan het bestuur. 
 
Theo bedankt alle commissies voor het vertrouwen en de goede samenwerking. De commissies 
functioneren sterk.  
 
 
3. Ingekomen stukken 
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Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering.  
25 leden hebben zich voor vanavond afgemeld. 
 
4. Notulen Algemene Ledenvergadering 3 april 2017 
Het verslag wordt doorgenomen. Er zijn geen opmerkingen vanuit de aanwezigen. 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 
5. Afscheid commissievoorzitters 
Na jaren de Jeugdcommissie geleid te hebben, geeft Henrico Chin het stokje door aan Orlando 
Sardaro. Beiden zijn helaas niet aanwezig. Henrico zit in Maleisië (World Golferstoernooi) en Orlando 
woont een bijeenkomst van de NGF bij over familiegolf. Het bestuur bedankt Henrico en wenst 
Orlando succes als voorzitter.  
 
In de Competitiecommissie neemt Pieter den Boeft na 7 jaar afscheid. De commissie vindt in Otto 
van ’t Hof een waardig opvolger. De commissie bestaat geheel uit nieuwe enthousiaste mensen.  
Theo van der Meijden bedankt Pieter voor alles wat hij met de CoCo heeft bereikt en overhandigt 
hem een wijncadeau.  
Pieter bedankt het bestuur. Hij ziet een trend binnen de vereniging, namelijk nieuwe leden voor 
zowel bestuur, Jeugdcommissie en Competitiecommissie. Hij bedankt ook zijn commissieleden (Gail 
Groen, Joke Sevinga, Wijnand Eissens, Henrico Chin en Ton Rombouts), want hij kon niets zonder de 
commissieleden. Hij ontdekte dat er veel clubjes binnen de vereniging zijn. Binnen één van deze 
clubjes ontdekte hij Otto van ’t Hof. Deze is ook competitie gaan spelen en zal nu de CoCo gaan 
leiden.  
 
Henk Jenner neemt na jaren afscheid als voorzitter van de Commissie Committed to Green. Hij gaat 
zelfs de vereniging verlaten om dichter bij huis te golfen. Henk is zeer ‘committed to Green’ geweest. 
Theo van der Meijden bedankt Henk voor de vele jaren van inzet voor CtG.  
De Batouwe heeft een goede naam wat betreft de natuur op de baan. Sinds vorig jaar is er zelfs een 
eigen website Batouwe Natuur.  
Een aantal mensen zijn uit de CtG vertrokken, maar nieuwe mensen dienden zich weer aan. Piet 
Krijger neemt de fotografie voor rekening, Art Alblas biedt wetenschappelijke steun en Jannes 
Landkroon gaat de werkgroep CtG leiden (nu opgegaan in GEO).  
Henk is er gerust op dat alles goed blijft lopen en bedankt iedereen.  
 
Raymond Robinson licht de verandering t.a.v. Committed to Green toe: 
CtG is geen commissie meer. Onder leiding van hoofdgreenkeeper Jannes Landkroon is een GEO-
werkgroep ingesteld. Voor de GEO-certificering zijn 6 disciplines van belang: 
- Landschap en biotopen 
- Water (beregening en drinkwater) 
- Energie en hulpbronnen 
- Product- en ketenbeheer 
- Milieukwaliteit 
- Mens en samenleving 
Het onderdeel ‘Landschap en biotopen’ betreft o.a. de inventarisatie en monitoring van flora en 
fauna en zal behartigd worden door leden van de vereniging met als aanspreekpunten Art Alblas en 
Piet Krijger. 
 
6. Financiën 
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6.1 Prognose 2017 en Begroting 2018 
Penningmeester Raymond Robinson licht toe: 
De contributie inkomsten zijn lager begroot i.v.m. daling aantal leden.  
Rentebaten/lasten op nul gezet vanwege zeer laag rentepercentage, terwijl de kosten gelijk blijven. 
De inkomsten aan administratievergoeding is voor nieuwe leden voorzichtig ingeschat (plus 27 
leden). De daling van het ledental is een landelijke trend. Het is belangrijk om ledenwerving en – 
behoud hoog op de agenda te zetten.  
 
Aan de kostenkant valt op het fors hoger uitgevallen bedrag aan inkomsten van de HBR-commissie. 
Dit komt door inkomsten uit gegeven regelcursussen en een forse toename van het aantal vrije 
golfers voor handicapregistratie via de vereniging.  
De Communicatiecommissie verwacht minder inkomsten uit advertenties. 
De Golfmaand behoudt hetzelfde bedrag voor 2018. Raymond merkt op dat deze activiteit steeds 
minder aan de verwachtingen voldoet. Alleen bij de Heeren Vriendendag speelt elk lid nog met een 
introducé. Misschien moeten de commissies eens met elkaar over een andere invulling 
brainstormen.  
De Vergader- en Bestuurskosten zijn hoger dan begroot. Hierin zitten onder meer de kosten voor de 
ALV’s, maar ook de kosten voor een speciale felicitatiewedstrijd voor de kampioensteams van de 
competitie. 
Onder Algemene Kosten vallen o.a. de kosten voor Players 1st, kampioensborden bijwerken, 
verzekeringen, donaties aan Stichting Handicart en BMVG, posters inloopwedstrijden, fotogalerij en 
nu ook de aanschaf van nieuwe kampioensborden omdat enkele vol zijn.  
Toch verwacht Raymond een positief resultaat van € 3200. Hij maakt wel de aantekening dat dit per 
begin november is en dat het lager kan uitvallen door kosten die na deze datum nog ontstaan.  
Een positief resultaat houdt in elk geval in dat er geen verhoging van contributie nodig is.  
 
Art Alblas vraagt of er geld is voor kosten die de werkgroep Landschap en biotopen maakt. 
Raymond geeft aan dat de inkomsten van de Cross Countrywedstrijd en de seizoen wedstrijden 
beschikbaar blijven. CtG beschikt ook over een reserve. Deze kan worden aangewend voor zaken van 
de werkgroep.  
Art Alblas ziet dit niet begroot, maar wil dit graag wel vastgesteld hebben.  
 
Ceel Leppers zegt dat er een toezegging van het bestuur is dat het beschikbare bedrag voor de 
Golfmaand verhoogd zou worden. Tenslotte is de greenfee hiervoor ook verhoogd.  
Raymond antwoordt dat het bedrag op voorhand niet verhoogd wordt. De HeerenCie heeft in 2017 
al meer ontvangen. Hij kan zich overigens geen toezegging herinneren.  
 
Jan van Dijk meldt dat er op de balans een bedrag van CtG staat, opgebracht door activiteiten van de 
CtG en donateurs (leden). Hij vraagt of de Geo-werkgroep hier ook gebruik van gaat maken.  
Raymond antwoordt dat deze reserve bedoeld is voor de verenigingswerkgroep.  
 
6.2 Speelvergoeding 2018 
De penningmeester licht de tariefverhoging toe. Voor de leden die vóór 2015 lid waren wordt het 
bedrag verhoogd met de contractueel overeengekomen verhoging en de indexering van 3,4% (over 
het bedrag van 2017). Voor de tarieven voor de leden die vanaf 2015 lid zijn geworden geldt alleen 
de 3,4% verhoging.  
 
De ALV stemt met applaus in met de begroting voor 2018, zodat deze is vastgesteld. 
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7. Korte rapportage Commissie van Advies 
Op de speciale informatiebijeenkomst op 4 september is de Commissie van Advies ingesteld om het 
bestuur bij te staan in de zoektocht naar 3 nieuwe bestuursleden. Een voorzitter, secretaris en 
penningmeester. Na vanavond wordt de commissie opgeheven.  
 
Michiel Louman doet namens de CvA verslag: 
De commissieleden hebben aan de hand van de ledenlijst en een overzicht waarop namen van leden 
staan die mogelijk interesse in een bestuursfunctie hebben, gezocht naar een voorzitter, secretaris 
en penningmeester. De leden zijn gevraagd om op de vacatures in het bestuur te reageren, maar 
deze actie heeft geen kandidaten opgeleverd.  
Een shortlist van 20 personen ontstond. Er is getracht jonge (40 à 50 jaar) leden te werven, maar 
deze waren vaak te druk met werk en/of gezin. Ook zijn er dames benaderd, zonder succes. 
Vandaar dat er nu 3 heren bereid zijn gevonden, met ervaring in diverse bestuursfuncties. Dit zijn 
Pieter van Noord (kandidaat voorzitter), Barend de Graaff (kandidaat secretaris) en Rens Plandsoen 
(kandidaat bestuurslid). 
Belangrijk was dat zij goed kunnen samenwerken en een collegiaal bestuur kunnen vormen.  
Raymond Robinson is bereid gevonden om tot de ALV in het voorjaar door te gaan als 
penningmeester om de jaarrekening op te stellen en te presenteren. Daarom begint de beoogde 
penningmeester Rens Plandsoen als bestuurslid en zal hij in de ALV voorjaar 2018 worden 
voorgedragen als penningmeester.  
 
Theo van der Meijden bedankt de leden van de CvA voor hun inspanningen en overhandigt ieder een 
fles wijn.  
 
8. Bestuursverkiezing 
Theo van der Meijden bedankt ten eerste Raymond Robinson voor zijn steun en de fijne 
samenwerking. Ook Marloes Gebuijs wordt hartelijk bedankt voor haar support en samenwerking.  
 
Raymond Robinson neemt afscheid van Theo als voorzitter: 
Theo is 2 jaar geleden tot voorzitter door de ALV benoemd. Hij had er zin in, ging voortvarend te 
werk. Enkele beladen dossiers werden goed opgelost. Theo heeft gevoel voor humor. De eerlijkheid 
gebiedt te zeggen dat deze humor niet altijd door iedereen goed begrepen werd.  
Hij heeft weinig geluk gehad met het aantrekken van nieuwe bestuursleden.  
Theo vond het in het belang van de vereniging om terug te treden als voorzitter. Raymond bedankt 
Theo namens de vereniging voor zijn inzet en overhandigt een cadeaubon en een boeket bloemen 
voor Anita van der Meijden.  
 
Theo bedankt Raymond. Hij had graag nog 4 jaar willen doorgaan. Hij bedankt iedereen voor de 
steun en wenst het nieuwe bestuur veel succes. 
 
Eerder zijn afgetreden uit het bestuur: Jaap Kats (secretaris), Leo Beuker en Karin Teluy (commissie 
coördinatoren).  
 
Aan de ALV wordt voorgesteld om: 
Barend de Graaff te benoemen als secretaris, Rens Plandsoen als bestuurslid (tot de benoeming als 
penningmeester bij de volgende ALV) en Pieter van Noord als voorzitter. 
De ALV stemt met driemaal applaus in met de benoeming van deze drie nieuwe bestuursleden.  
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Pieter van Noord neemt het woord. 
Veel woorden van afscheid zijn al uitgesproken. Daar laat hij het voor nu bij.  
 
Pieter heeft met Barend de Graaff en Rens Plandsoen al enkele speerpunten vastgesteld. Het 
bestaande beleidsplan zal als aanknopingspunt dienen. Daarnaast worden de ontwikkelingen van de 
laatste paar jaar gevolgd en zal de ledenterugval goed in de gaten worden gehouden.  
 
De club kan niet draaien zonder de commissies. Deze commissies moeten we koesteren, respecteren 
en waarderen. Het bestuur wil de komende maanden elkaar ontmoeten om van gedachten te 
wisselen.  
 
De nieuwe voorzitter wil graag de functies van de twee commissiecoördinatoren vervangen door 1 
nieuwe commissiecoördinator voor spel gerelateerde commissies. Voor de kleine commissies is geen 
specifiek bestuurslid nodig. 
Het vijfde bestuurslid zou zich bezig moeten houden met interne- en externe communicatie en sterk 
moeten zijn in marketing, communicatie (intern en extern) en pr.  
Zijn doel is om twee dames bereid te vinden om het bestuur op bovengenoemde functies aan te 
vullen.  
 
De resultaten uit het Batouwe Café van de vier verschillende werkgroepen zullen verzameld worden 
met als doel hier een vervolg aan te geven.  
 
9. Rondvraag 
Alexander de Vries, de vertrekkende bedrijfsleider van De Batouwe, vraagt het woord: 
Als eerste feliciteert hij het nieuwe bestuur. De BV werkt graag op een goede manier met de 
vereniging samen. Na 4,5 jaar neemt hij nu afscheid. 
Hij merkt en voelt dat er ziel zit in De Batouwe. De Batouwe kan groeien. Vooral door de leden die de 
ziel hebben en dat met veel enthousiasme verspreiden.  
 
Alexander besluit met iedereen het allerbeste te wensen en trakteert de aanwezigen op een glas 
prosecco.  
 
Pieter van Noord overhandigt Alexander nog een cadeautje van het bestuur ter afscheid.  
 
10. Sluiting 
Om 21.45 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid 
en inbreng en nodigt hen uit voor een drankje aan de bar.  


